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Zápis  
z veřejného shromáždění akademické obce UHK organizované Akademickým 

senátem UHK dne 1. prosince 2021 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: členové Akademického senátu Univerzity Hradec Králové, představitelé UHK a fakult, 
akademičtí pracovníci a zaměstnanci UHK, studenti UHK. 
 
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Seznámila přítomné s programem shromáždění: 

 
1) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 
2) Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Dominik Šípoš, místopředseda 

za SK AS UHK). 
3) Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 

Ph.D., rektor UHK). 
4) Diskuse k předneseným zprávám. 
5) Různé. 

 
 
Bod 1. Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK) 
 
Doc. Tomášková zahájila zasedání akademické obce, sdělila, že minulé shromáždění bylo spojeno 
s volbou kandidáta na funkci rektora, shrnula základní informace o akademickém senátu, 
představila členy komory akademických pracovníků AS UHK, ekonomické a legislativní komise 
a přednesla činnost akademického senátu za uplynulé funkční období. Závěrem uvedla, že se jedná 
o první zasedání formou online a připomněla zavádění platformy elektronických voleb na UHK 
a poděkovala všem kolegyním a kolegům za spolupráci.  
 
Bod 2. Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Dominik Šípoš, místopředseda 
za SK AS UHK). 
 
Bc. Šípoš představil členy studentské komory AS UHK, prezentoval činnost senátorů, hlavní cíl vidí 
v komunikaci zájmů a připomínek studujících a postojů a záměrů vedení UHK směrem 
ke studujícím. Za hlavní činnost považuje mj. elektronické volby a evaluace a jejich dopad a rady 
studijních programů a za vedlejší činnost pronájem bufetu na OSV, elektronické potvrzení o studiu, 
Etický kodex a komise, evaluace pedagog. praxí a platbu kartou na Centru služeb UHK.  Bc. Šípoš 
sdělil, že prostřednictvím sociálních sítí rozšiřují povědomí o AS UHK, zmínil akce Seš-lost na uni 
a 17. listopad 2020 a 2021 a poděkoval členům různým spolků a SK fakult za spolupráci. 
 
Bod 3. Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK) 
 
Prof. Kuča podal akademické obci informace o výsledcích univerzity a poděkoval kolegům 
a kolegyním za přípravu podkladů; na začátku své prezentace promítl počty přijatých a zapsaných 
studentů a konstatoval, že demografický propad je zastaven, upozornil na nový uchazečský web 
na UHK a trend nárůstu podpory studentů se specifickými a psychologickými potřebami, připomněl 
nový karierní web a vznikající web celoživotního vzdělávání. 
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Rektor uvedl, že zaměstnanci jsou méně placeni ze zakázky 1000 a více z ostatních zdrojů, 
upozornil ale na fakt, že projekty budou v roce 2022 končit; rektor prezentoval průměrné tarify 
a průměrné mzdy, zhodnotil, že platy zaměstnancům rostou, ale stále nedosahují průměru VŠ.  
Popsal investiční činnost a probíhající akce – rekonstrukce VŠ kolejí, bytu v Zieglerově ul., 
probíhající rekonstrukci budovy FF a přípravu rekonstrukce budovy PdF, bufetu na OSV a vnitřního 
parteru VŠ kolejí a multifunkční haly Na Soutoku. Prof. Kuča vysvětlil nízký počet zahraničních 
studentů, samoplátců i snížení počtu letních škol v důsledku covidu a objasnil význam rankingu, 
dále zmínil počty Erasmus smluv a přípravu UHK Guide. Rektor připomněl přijetí významných 
dokumentů a sdělil, že nás čeká hodnocení v rámci IEP a EUA a interní genderový audit (GEP) 
a uvedl, že dne 30.11.2021 získala UHK HR Award od Evropské komise EU. Prof. Kuča prezentoval 
počty a úspěšnost CRP a dalších projektů, popsal nové klíčové projekty, UHK publikace na WoS – 
odborné články dle kvality Q1-4, zmínil projekty GA ČR a TA ČR, kdy každá fakulta se umí najít 
u nějakého poskytovatele a připomněl patenty, užitné vzory a Start-upy.  
Závěrem rektor poděkoval všem, kteří v době pandemie pomáhali např. s hlídáním dětí lékařů 
a sestřiček a poskytovali pomoc nemocnicím. 

Prof. Kuča následně reagoval na článek na webu vedazije.cz a okomentoval jednotlivé úseky článku. 

Bod 4. Diskuse k předneseným zprávám. 
 
Diskutovala se publikační etika (dr. Myslivcová Fučíková, prof. Kuča) a požadavek na hodnocení 
pedagogických pracovníků UHK podle kvality výuky (S. Michek). 
 
Bod 5. Různé. 
 
Nebyly předloženy žádné body. 
 
 
 
Doc. Tomášková uzavřela diskusi a poděkovala přítomným za účast na zasedání. 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 1. 12. 2021    doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                 předsedkyně AS UHK 
 
 
 


